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Inleiding 

CDA Koggenland heeft zorgen over het basketbalveldje in het park achter OBS de Kelderswerf in Obdam. 
Dit basketbal veldje heeft een ondergrond van asfalt welke totaal versleten is. Er zitten gaten in en het 

asfalt verpulverd. Doordat de ondergrond zo ongelijk en scherp is, is het risico op vallen en verwondingen 

groot. 

 

 

Vraag 1 

Onze vragen hierover zijn:  
Wanneer staat onderhoud gepland voor dit veldje?  

 

Antwoord: Het is nog onduidelijk of het veldje, wat de functie basketbalveldje heeft, behouden blijft. Dit 

hangt af van de ontwikkelingen van de nieuwe gymzaal in Obdam waar de aanleg van een 

multifunctioneel buitensportveld in Obdam onderdeel van uitmaakt. Op dit multifunctionele 

buitensportveld kan dan optimaal basketbal gespeeld worden. Het asfaltveldje zou dan overbodig zijn en 

omgevormd kunnen worden naar een andere speel/sportbestemming. In de loop van 2024 is hier meer 

duidelijkheid over en wordt u hierover geïnformeerd.     

 

 

Vraag 2 

Als de ondergrond vervangen wordt, wordt dan de keus gemaakt voor een veiliger materiaal dan asfalt?  
 

Antwoord: Zonder aanpassing van de onderlagen is het technisch niet haalbaar om een andere toplaag toe 

te passen.  

 

 

Vraag 1 

Is er een constructie met belijning voor andere sporten een optie?  

 

Antwoord: 

Belijnen is uiteraard wel mogelijk maar opgemerkt moet worden dat het veldje niet omheind is, waardoor 

het minder geschikt is voor sporten, zoals voetbal of handbal. Bij een andere speel/sportbestemming voor 

dit veldje gaan wij breder kijken naar de mogelijkheden voor de invulling hiervan. 

 

 


